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Pana/Pani status stałego rezydenta w Stanach Zjednoczonych 

może być przyznany jedynie na zasadzie warunkowej! 
 

Jeżeli w momencie wjazdu do Stanów Zjednoczonych nie upłynęły jeszcze 2 

lata od daty zawarcia małżeństwa, które jest podstawą Pana/Pani statusu 

imigracyjnego, podlega Pan/Pani wymogom paragrafu 216 Ustawy o 

Imigracji i Naturalizacji. Zgodnie z tym przepisem, w momencie wjazdu na 

teren Stanów Zjednoczonych, zostanie Panu/Pani przyznany przez urzędnika 

imigracyjnego warunkowy status stałego rezydenta. W związku z tym 

konieczne będzie złożenie przez Pana/Panią wspólnej ze 

współmałżonką/współmałżonkiem petycji w biurze USCIS (United States 

Citizenship and Immigration Services), co spowoduje uchylenie statusu 

warunkowego. Petycja powinna być złożona w okresie 90 dni przed 

upływem 2 lat od chwili przyznania statusu warunkowego. Jeżeli petycja nie 

zostanie złożona w przepisowym terminie, warunkowy status stałego 

rezydenta ulegnie automatycznie unieważnieniu i będzie podstawą do 

deportacji ze Stanów Zjednoczonych. 

 

*** 

Your legal permanent residency in the United States may be on 

a conditional basis only! 
 

If at the time of admission to the United States you will not have celebrated 

the second anniversary of your marriage, which is the basis of your 

immigrant status, you are subject to the provisions of section 216 of the 

Immigration and Nationality Act. Under the provision, you will be granted 

conditional permanent residence by an officer of the United States 

Citizenship and Immigration Services at the time of your admission to the 

United States. As a result, you and your spouse must file a joint petition with 

the U.S. Citizenship and Immigration Services to have the conditional status 

removed. The petition must be filed within the 90-day period immediately 

preceding the second anniversary of the date you were granted conditional 

permanent resident status. If a petition to remove the conditional basis of 

your status is not filed within this period, your conditional permanent 

residence status will be terminated automatically and you will be subject to 

deportation from the United States. 

 

*** 
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Право постоянного жительства в США присваивается Вам 

исключительно на условном основании! 
 

Если при вьезде в Соединѐнные Штаты не прошло ещѐ два года с 

момента заключения Вами брака, что является основой для получения 

статуса иммигранта,  к Вам относится 216 статья Акта об Иммиграции 

и Натурализации. Согласно этой статье, после приезда в Соединѐнные 

Штаты, иммиграционный служащий присваивает Вам условный статус 

постоянного жителя. Для того, чтобы отменить условный характер 

статуса, Вам и Вашему/й супругу/е необходимо подать совместное 

прошение в службу Иммиграции и Натурализации (U.S. Citizenship and 

Immigration Services). Вы можете это сделать только в определѐнный 

период времени, охватывающий 90 дней недостающих до второй 

годовщины присвоения Вам условного статуса постоянного жителя. 

Если в установленный срок Вы не подали прошения, условный статус 

постоянного жителя автоматически теряет свою действительность и Вы 

подлежите депортации из США.  
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